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OBČINA ČRENŠOVCI 

Občinski svet 

Z A P I S N I K 
2. izredne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne,  10.5.2018 ob 18. uri, 

v prostorih gasilsko – vaškega doma v Črenšovcih, 
 

ki jo je sklical župan na pobudo Dušana Utroša in še 8 svetnikov: Miha Horvata, Borisa Kreslina, Stanka 
Bohneca, dr. Mateja Kolenka, Darje Hodnik, Antona Radmana, Romana Kolenka in meri Horvat. 
 
Župan Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta: Miha Horvat, dr. Matej Kolenko, 
mag. Marija Horvat, Matej Kranjec, Dominik Horvat, Anton Horvat, Ivan Rajtar, Darja Hodnik, Dušan Utroša, mag. 
Roman Kolenko, Vladimir Žalik, Anton Radman, Boris Kreslin in Meri Horvat. 
 
Odsotnost je opravičil Stanko Bohnec. 
 
Ostali prisotni: Jožica Cigan - občinska uprava, Matjaž Horvat, direktor družbe VODNAR d.o.o., Stanko Gjerkeš, 
tehnični vodja družbe EKO-PARK d.o.o. Lendava, Anton Kolarič, direktor družbe ATRIJ d.o.o., Aleksandra 
Ribarič, predsednica NO, Majda Horvat  – Vestnik in Klara Solarič - Nepujsag.  

Ad/1 

Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 14 članov OS, da je OS sklepčen in lahko nadaljuje z delom in pod 

Ad/2 
predlagal naslednji  DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci in 
3. Seznanitev s strokovnim mnenjem s predlogi rešitev za prekomerno ogrevanje vode na območju 

vodovodnega sistema A s posebnim poudarkom na Občini Črenšovci in Odranci. 
 
ki so ga svetniki soglasno potrdili. 
 
Ad/3 
Matjaž Horvat, direktor družbe Vodnar d.o.o., je predstavil strokovno mnenje s predlogi rešitev za prekomerno 
ogrevanje vode na območju vodovodnega sistema A s posebnim poudarkom na občini Črenšovci in Odranci, ki 
temelji na splošnih ugotovitvah, povzetkih projektne dokumentacije, povzetkih iz recenzij, subnadzora in 
elaborata. Pregledana je bila PZI projektna dokumentacija, PID projektna dokumentacija in opravljeni terenski 
ogledi. Predstavil je tudi predloge in rešitve navedene v pisnem poročilu, ki je priloga gradiva današnje seje. 
 
Stanko Gjerkeš, tehnični vodja družbe EKO-PARK d.o.o., je povedal, da je dejstvo, da se voda pregreva, s tem  
pa so tudi tveganja visoka. Zaradi bojazni je potrebnih več analiz, kar pomeni tudi več dodanih stroškov 
vzdrževanja in več dela za upravljavca. Sistem je predimenzioniran, saj je velik poudarek dan za požarno varnost 
čeprav je sistem bil grajen za vodooskrbo gospodinjstev. Poraba vode je premajhna in del težav vidi tudi v tem. 
Topla voda ni tako kvalitetna za piti kot hladna, vendar pa ni strahu in ni potrebe po nakupu veliko manj kvalitetne 
vode v plastenkah. Dokazano je, da je voda iz vodovodnega omrežja boljša. Menil je, da če bi dobivali vodo le iz 
enega črpališča, Gaberja ali Turnišča, situacije glede pregrevanja bistveno ne bi izboljšali. Povedal je še, da je 
eden od vzrokov tudi ta, da so nekateri župani pristopili k projektu s »figo v žepu«.  
 
Anton Kolarič, direktor družbe ATRIJ d.o.o., je povedal, da se ne strinja z navedbami, da so cevi postavljene 
preplitvo, saj so postavljene od 90 do 130 cm od temena, ponekod pa tudi 140 - 150 cm. Po izračunih se 
temperatura v razliki  globine 50 cm giblje od 1 do 2 stopinji. Demantiral je, da je globina položenih cevi vzrok 
pregrevanja vode. Meni, da je vzrok v premajhni porabi, saj voda od vira do uporabnika potuje tudi 5 dni. Povedal 
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je, da so tudi projekti bili recenzirani in da nikjer ni omenjeno, da je z globino cevi kaj narobe. Sedaj se skuša vsa 
težava obesiti na projektanta.   
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da so prej imeli na Bistricah dobro vodo, sedaj pa je poleg tega, da je v 
poletnem času pretopla  tudi veliko bolj klorirana kot prej in občani so tudi zaradi tega nejevoljni, saj ima močan 
vonj po kloru in ob umivanju oziroma tuširanju povzroča srbež na koži. Zanima ga na kakšen način se bo rešilo, 
da poleti voda ne bo dosegala 27 in več stopinj.  
 
Dušan Utroša, član OS, je povedal, da je že dve leti opozarjal na problematiko novega vodovodnega sistema. 
Dejstvo je, da je voda pretopla, napake so ugotovljene in potrebno je pristopiti k sanaciji. Menil je, da tudi zasip 
cevi ni izvajan tako kot bi moral biti. Opozoril je tudi na posedanje asfalta kar nakazuje na nekvalitetno opravljeno 
delo in nadzor ter na to, da ponekod manjkajo hidranti. Z nabavo klorirnih naprav imamo dodatne stroške, tudi s 
pripravo študije oziroma strokovnega mnenja. Nekdo bo moral za to odgovarjati. Ne obsoja nikogar vendar pa 
pričakuje rešitve.  
 
Anton Kolarič, direktor družbe ATRIJ d.o.o., je pojasnil, da se je PID delal na podlagi posnetkov geometra in da 
so se zasipi cevi izvajali kot je bilo predvideno. Pri zemeljskih delih se posedanje dopušča, največ  je posedanja v 
prvih treh letih, traja pa tudi 15 let, da pride na svoje mesto. Hidranti so bili ob prevzemu vsi postavljeni.  
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je povedal, da je dejstvo, da je voda v poletnem času pretopla. Strokovno mnenje 
je narejeno od izvajalca, ki je sodeloval pri projektu in je lahko zaradi tega pristransko. Ni prepričan, da se ve za 
napake. Iz predstavljene študije je sklepati, da se je z izgradnjo novega sistema reševala požarna varnost ne pa 
zagotovitev kvalitetne vode za pitje in uporabo v gospodinjstvih. Ali se je rešila požarna varnost tudi ni prepričan, 
saj je ob požaru na Bistrici bil problem z vodo iz hidranta. Opozoril je na nekatera neskladja v poročilu (stran 4. In 
9). Mnenja je, da je problem segrevanja v predimenzioniranju cevi in premajhni porabi oziroma dolgem času 
potovanja vode od črpališča do uporabnikov.  
 
Anton Kolarič, direktor družbe ATRIJ d.o.o., je pojasnil, da je do problema pri požaru prišlo zaradi tega, ker so 
bile izklopljene požarne črpalke. Vsi hidranti so bili izprobani in ustrezajo predpisom. 
 
Anton Horvat, član OS, je povedal, da ga veseli, da smo prišli do tega poročila. Že v času same izgradnje se je 
opozarjalo na določene napake, tudi na plitvo postavljene cevi. Če se ugotavlja, da se na relaciji Hotiza – Žižki 
voda segreje kar za nekaj stopinj bi bilo smiselno zadevo sanirati na tem odseku, začeti z vsakodnevnimi 
meritvami temperature vode na določenih točkah in ugotoviti dogajanje na vodovodnem sistemu in na podlagi 
ugotovitev ukrepati. Z iskanjem rešitev oziroma ukrepi je potrebno začeti že danes, saj to od nas pričakujejo tudi 
občani.   
 
Matjaž Horvat, direktor družbe Vodnar d.o.o., je povedal, da hitrih rešitev ne vidi, saj jih je potrebno izvajati 
sistemsko in zbrati čim več informacij.   
 
Miha Horvat, član OS, je povedal, da ga veseli, da je projekt pod streho obenem pa ga skrbi temperatura vode in 
to, da še tudi eno leto po sprejetem sklepu OS  nimamo pravih rešitev na mizi. Ni to napad na projektanta, je pa 
dejstvo, da je voda pretopla, pozimi premrzla in da iz poročila izhaja, da so cevi ponekod položene samo 60 - 80 
cm, kar je prav gotovo preplitvo, poleg tega naj ne bi bile zasipane z ustreznim materialom. Dejstvo je tudi, da se 
predolgo vrtimo okrog te problematike. Narediti je potrebno temeljito analizo, poiskati rešitve, jih finančno 
ovrednotiti, prav tako pa poiskati odgovorno osebo.   
 
Župan je predlagal, da se za pripravo podatkov zadolži upravljalca vodovodnega sistema in da se opravijo 
dodatne meritve za celotno občino, ki bodo že nekaj nakazale.  
 
Stanko Gjerkeš, tehnični vodja družbe EKO-PARK d.o.o., ki je povedal, da  je za izdelavo analitike na podlagi 
meritev potreben čas ne enega meseca ampak enega leta in da je potrebno narediti sistem preverjanja. 
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Dominik Horvat, član OS, je povedal, da ne vidi smisla v izdelavi analiz, saj bo to trajalo zopet leto dni in nam 
povzročilo dodatne stroške. Predlagal je, da se na relaciji Hotiza – Žižki, kjer se voda segreje do 8 stopinj in se bo 
delala kolesarska steza, naredi dodatna izolacija vodovodnih cevi. Obstajajo različni materiali, ki jih lahko 
uporabimo. Po sanaciji in videnih rezultatih pa se naj stroški dela zahtevajo od odgovornega. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je opozorila na problematiko tople vode v Osnovni šoli v Črenšovcih in 
predlagala, da se jo vključi v rešitev. Glede na to, da ni slepi odsek in da je pretočnost večja se naj strokovno 
preveri vzrok in vključi v rešitev. 
 
Dr. Matej Kolenko, član OS, je predlagal, da se v akcijo gre že jutri. Zanimalo ga je ali je sprejemljivo, da se pri 
projektu že po letu dni lahko pojavijo skrite napake.  
 
Dušan Utroša, član OS, je opozoril, da stroka ugotavlja, da se nadzor ni opravljal tako kot bi se moral in bo 
potrebno prevzeti tudi odgovornost. Predlagal je, da se pripravi plan sanacijskih del in finančno ovrednoti, saj 
toplo vodo ne moremo piti.  
 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da predlog Dominika Horvata ni slab in ga podpira. Potrebno je pristopiti  k 
sanaciji, nekje začeti in videti kakšni bodo rezultati. Zanimalo ga je kdo je zahteval postavitev predimenzioniranih 
cevi zaradi požarne varnost in ali je naša občina res tako požarno ogrožena. 
 
Ivan Rajtar, član OS, je povedal, da je bilo že v recenzijskem poročilu opozorjeno na nizke pretoke. 
 
Župan je predlagal, da se pripravi plan sanacijskih del, ki naj bo finančno ovrednoten. Glede sanacije na relaciji 
Hotiza – Žižki je povedal, da na svojem terenu to lahko opravimo, je pa vprašanje ostalih dveh občin ali bosta s 
posegom soglašali.   
 
Matjaž Horvat, direktor družbe Vodnar d.o.o., je povedal, da si ne upa napovedati, da se bo temperatura vode s 
tem posegom zmanjšala in dvomi, da bo en odsek rešil problem sistema, saj so najbolj problematični slepi 
odseki. 
 
Po končani razpravi je župan predlagal naslednji SKLEP štev. 0320-2iz2018-1: 
Družba Vodnar d.o.o. pripravi na podlagi analitičnih podatkov, ki mu jih pripravi družba EKO-PARK d.o.o. 
Lendava, predlog sanacijskih ukrepov. 
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ker je razprava bila zaključena je župan sejo zaključil ob  2045.  
Seja je posneta z diktafonom in shranjena na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 
 
 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                          Anton TÖRNAR, župan 
 

 


